
1 
 

Protokół  Nr  31/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej 
odbytego w dniu 30.09.2015 r. 

o godz. 08:00 w Starostwie Powiatowym 
przy ul. Wrocławskiej 2 w Środzie Śląskiej 

 
Obecni: 
Sebastian Burdzy – Starosta 
Grzegorz Pierzchalski- Wicestarosta 
Józef Chabraszewski – członek Zarządu 
Jerzy Wieczorek – członek Zarządu 
Kazimierz Buba – członek Zarządu  
oraz 
Janina Gawlik – Skarbnik Powiatu 
 
Starosta 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Zarządu, a następnie przedstawił porządek 

posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołów: Nr 27/2015, Nr 28/2015, Nr 29/2015,  Nr 30/2015 z posiedzeń 

Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej. 

4. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 

- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2015, 

-  powołania Komisji Przetargowej do przeprowadzenia  pierwszego przetargu  pisemnego 

ograniczonego   na najem  pomieszczeń gospodarczych, położonych w Środzie Śląskiej 

przy ul. Świdnickiej 33, 

5. Podjęcie stanowiska w sprawie: 

- sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w Środzie Śląskiej przy ul. 

Strzeleckiej 3, 

- wniosku Wydziału MiD o przyjęcie nowego sposobu rozliczania najemców i współwłaścicieli 

pomieszczeń znajdujących się w kompleksie budynków przy ul . Wrocławskiej 2, ul. 

Wrocławskiej 4 i ul. Wawrzyńca Korwina 2 w Środzie Śląskiej,  

- wniosku Okręgowej Izby Radców Prawnych we Wrocławiu o wyrażenie zgody na 

wykorzystanie herbu Powiatu Średzkiego w planowanej publikacji o charakterze edukacyjnym, 

- wniosku Pani Bożeny Misztowt prowadzącej w Powiecie Średzkim rodzinny dom dziecka o 

przyznanie pomocy jednorazowej na zakup zmywarki. 

    6. Sprawy różne.    

 

Za przyjęciem porządku członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 

 

Ad. 3/ Przyjęcie protokołów: Nr 27/2015, Nr 28/2015, Nr 29/2015,  Nr 30/2015 z posiedzeń 

Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej. 

 
Za przyjęciem protokołu Nr 27/2015 z dnia 2 września 2015 roku członkowie Zarządu Powiatu 
głosowali: 
 

ZA – 5 P – 0 W – 0 
Za przyjęciem protokołu Nr 28/2015 z dnia 9 września 2015 roku członkowie Zarządu Powiatu 
głosowali: 
 

ZA – 5 P – 0 W – 0 
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Za przyjęciem protokołu Nr 29/2015 z dnia 17 września 2015 roku członkowie Zarządu Powiatu 
głosowali: 
 

ZA – 5 P – 0 W – 0 
 

Za przyjęciem protokołu Nr 30/2015 z dnia 24 września  2015 roku członkowie Zarządu Powiatu 
głosowali: 
 

ZA – 5 P – 0 W – 0 
 
Ad. 4/Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 
 

- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2015, 

 
Skarbnik omówiła projekt uchwały. 
 
Za podjęciem uchwały powyższej uchwały członkowie Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej 
głosowali: 
 

ZA – 5  P – 0 W – 0 
 

-  powołania Komisji Przetargowej do przeprowadzenia  pierwszego przetargu  pisemnego 

ograniczonego   na najem  pomieszczeń gospodarczych, położonych w Środzie Śląskiej 

przy ul. Świdnickiej 33, 

 

Starosta 

Przedstawił projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały powyższej uchwały członkowie Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej 
głosowali: 
 

ZA – 5  P – 0 W – 0 
 
Ad. 5/Przyjęcie stanowiska w sprawie: 

 

 - sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w Środzie Śląskiej przy ul. 

Strzeleckiej 3, 

 

Starosta 

Powiedział, że Zarząd tym tematem już się zajmował. Osobiście brał udział w spotkaniu ze 

wszystkimi potencjalnymi nabywcami, obszar zagospodarowany w postaci ogródków i 

wykluczony z dalszej zabudowy przez ograniczenia w planie zagospodarowania przestrzennego. 

Sprawa dotyczy czterech rodzin i wydawało mu się, że jest już porozumienie i każda z tych 

czterech rodzin kupi ¼ tej działki. Niestety animozje, które są między tymi osobami spowodowały, 

że nie doszli do porozumienia.  W związku z powyższym zaproponował, aby przeznaczyć do 

sprzedaży całą działkę 27/3 o pow. 483 m
2 

w trybie przetargu ograniczonego do właścicieli 

nieruchomości sąsiedniej.  

 

Za przyjęciem wyżej przedstawionego stanowiska członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 
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- wniosku Wydziału MiD o przyjęcie nowego sposobu rozliczania najemców i współwłaścicieli 

pomieszczeń znajdujących się w kompleksie budynków przy ul. Wrocławskiej 2, ul. 

Wrocławskiej 4 i ul. Wawrzyńca Korwina 2 w Środzie Śląskiej,  

 

Starosta 

Zaproponował, aby przyjąć zasadę rozliczania co miesiąc wszystkich najemców i współwłaścicieli 

z faktury za zużycie gazu ziemnego. 

 

Za przyjęciem wyżej przedstawionego stanowiska członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 

 

- wniosku Okręgowej Izby Radców Prawnych we Wrocławiu o wyrażenie zgody na 

wykorzystanie herbu Powiatu Średzkiego w planowanej publikacji o charakterze edukacyjnym, 

 

Starosta 

Zaproponował, aby wyrazić zgodę na wykorzystanie, przez Okręgową Izbę Radców Prawnych 

we Wrocławiu, herbu Powiatu Średzkiego w planowanej publikacji o charakterze edukacyjnym. 

 

Za przyjęciem wyżej przedstawionego stanowiska członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 

 

- wniosku Pani Bożeny Misztowt prowadzącej w Powiecie Średzkim rodzinny dom dziecka o 

przyznanie pomocy jednorazowej na zakup zmywarki. 

 

Wicestarosta 

Zapytał, czy nie ma sponsorów? 

 

Skarbnik 

Powiedziała, że każdy ma swój budżet i nad tym powinien czuwać PCPR jakiej pomocy można 

udzielić. 

 

Wicestarosta 

Powiedział, że w takiej sytuacji należałoby znaleźć sponsora. 

 

Starosta 

Powiedział, że to jest największa placówka, siedmioro dzieci. 

 

Skarbnik 

Zaznaczyła, że w związku z tym największe wydatki są i jaką pomoc może dać Powiat, jeżeli to 

jest jednostka Powiatu i on ją utrzymuje. Pomocy finansowej można udzielić jednostkom 

niepodlegającym Powiatowi, jedynie można zwiększyć budżet. 

 

Radny Wieczorek 

Powiedział, że Pani Bożena bardzo dobrze to robi i dzieci są pod bardzo dobrą opieką.  

 

Skarbnik 

Odpowiedziała, że za to Pani Bożena dostaje pieniądze, ponieważ im więcej dzieci, tym więcej 

pieniędzy. Podkreśliła, że jest to rodzina zawodowa. 

 

Radny Wieczorek 
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Powiedział, że nie jest to duży wydatek, ok. 2 tys. zł. 

 

Skarbnik 

Powiedziała, że w ramach własnego budżetu.    

   

Starosta 

Poddał pod głosowanie negatywne stanowisko w powyższej sprawie.  

 

Za przyjęciem wyżej przedstawionego stanowiska członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 4 P – 1 W – 0 

 

 

Ad. 6/ Sprawy różne.          

 
Przewodniczący Rady 
Powiedział, że jeśli chodzi o budynek na ulicy Wrocławskiej 42, idzie zima, formalnie w użyczeniu 
ma to Placówka Opiekuńcza Typu Socjalizacyjnego, należałoby to zabezpieczyć przed zimą.  
 
Starosta 
Powiedział, że były rozmowy na temat wynajęcia tego budynku firmie Gotec na prowadzenie 
przedszkola, ale nie zostało to zrealizowane. Dodał, że rozmawiał również w tej sprawie z 
Prezesem Vorwerk-u, który myśli o przedszkolu dla pracowników i nie tylko dla pracowników. 
Powiedział, że w tej chwili nic tam się nie dzieje.   
 
Skarbnik 
Powiedziała, że ma dwie sprawy na które należy zwrócić uwagę, ponieważ są bardzo ważne. 
Urząd Marszałkowski wypowiedział umowę, jeśli chodzi o Bibliotekę, było to zadanie zlecone 
realizowane przez Powiat na bazie porozumienia. Zaznaczyła, że wczytując się w dane wynika, 
że niekoniecznie świadczy to o całkowitym wypowiedzeniu, chodzi o to, że będą chcieli zmienić 
warunki funkcjonowania. Powiedziała, że Biblioteka funkcjonuje już bardzo długo, posiada cały 
zasób księgozbioru i w momencie kiedy Marszałek zdecyduje o wypowiedzeniu umowy, trzeba 
będzie się zastanowić czy tą Bibliotekę warto likwidować, czy w ramach własnych środków to 
prowadzić. 
Powiedziała, że drugi problem dotyczy Muzeum, tam zaczyna brakować pieniędzy. Zaznaczyła, 
że w tym roku przekazano na Muzeum 650 tys. zł, czyli o 150 tys. więcej, na odprawy poszło 60 
tys. zł., zaległość była 30 tys. zł. po uderzeniu pioruna, natomiast o 60 tys. zł. koszty utrzymania 
wzrosły. W przyszłym roku nie zapowiada się, że będzie taniej. 
 
Starosta 
Dodał, że jest jeszcze jeden problem, ponieważ firma Impel, która wygrała przetarg na ochronę 
najprawdopodobniej złoży dzisiaj wypowiedzenie. 
 
Skarbnik 
Poddała myśl, aby odbyć rozmowy z Urzędem Marszałkowskim na temat ochrony Skarbu 
Średzkiego, albo oddać go w depozyt.  
 
Przewodniczący Rady 
Zapytał, czy istnieje taka możliwość, aby przekazać Skarb Średzki do Muzeum Narodowego, 
wtedy nie musiałaby być ochrona i można by go brać na miesiąc i wtedy tylko zatrudniać 
ochronę. 
 
Starosta 
Powiedział, że nie podjąłby takiej decyzji. 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że również daleki jest od takiego rozwiązania.  
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Starosta 
Powiedział, że i tak na ostatnie trzy miesiące roku Skarb trafia do Muzeum Narodowego we 
Wrocławiu. Na stałe ekspozycja jest w Środzie Śląskiej, natomiast trzy miesiące jest we 
Wrocławiu.   
 
Skarbnik 
Powiedziała, że jeżeli w styczniu nie będzie jeszcze ochrony, bo nikt się nie zgłosił, to niech 
zostanie we Wrocławiu do momentu jak nie unormujemy sprawy ochrony.   
 
Starosta 
Powiedział, że na razie sygnalizowany jest problem w Muzeum.   
     
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku Starosta zamknął posiedzenie Zarządu.  
 
Protokół sporządziła          
            (-) 
Maria Pstrowska                                               PODPISY:  
 
                                                                           Sebastian Burdzy.....................(-)................... 
 
 

    Grzegorz Pierzchalski …………(-)………….... 
 
 
                                                                            Józef Chabraszewski .................(-).................. 
 
 
                                                                            Jerzy Wieczorek …………………(-)…………… 
  
 
                                                                            Kazimierz Buba …………………(-)…………… 
 
 
                                                                           Janina Gawlik ……………………(-)…………… 
 
 
                                                                            


